《my summer vacation 两篇(带中文翻译)》

暑假是一个令人期待的时光,学生们终于可以放松身心,远离紧张的学习生活。在这个长长的假期里,他们可以选择去旅游,探索未知的地方,体验不同的文化。这里给大家整理了两篇my summer vacation作文,供大家参考。

my summer vacation 篇一

This summer, I chose to embark on a journey that didn't require a ticket or a map—it was a journey through the pages of books. My room transformed into a sanctuary, filled with stacks of novels, biographies, and adventure tales.

Each day, I immersed myself in a different world, learning about cultures far away, experiencing the triumphs and tribulations of characters, and even finding answers to life's mysteries within the pages. The sun setting outside my window marked the end of another day spent exploring the vast realms of imagination.

My summer vacation, though spent mostly indoors, was rich in experiences and discoveries. It reminded me that the greatest adventures often lie within ourselves and the boundless realm of knowledge that books unlock.

这个夏天,我选择踏上<mark>一段不需要车</mark>票或地图的旅程——那是一场穿越书页的旅行。 我的房间变成了一座圣<mark>殿,堆满了小</mark>说、传记和冒险故事。

每天,我都沉浸在不同的世界中,学习遥远的文化,体验人物的悲欢离合,甚至在书页间找到了生活谜题的答案。窗外夕阳西下,标志着又一天在想象的广阔天地中探索的结束。

虽然我的暑假大多是在室内度过的,但它却充满了丰富的经历和发现。它提醒我,最伟大的冒险往往藏在我们自己内心深处,以及书籍为我们打开的无边无际的知识领域中。

my summer vacation 篇二

My summer vacation was woven with threads of creativity and family bonding. We transformed our backyard into a canvas, crafting a miniature garden filled with colorful flowers and vibrant vegetables.

Together, we dug holes, planted seeds, and nurtured them with love and patience. Each day brought new growth, and watching the garden flourish was a rewarding experience. In the evenings, we gathered around to enjoy the fruits of our labor, sharing stories over

a homegrown salad.

This summer, not only did I learn the joy of gardening, but I also cherished the quality time spent with my family. The memories of laughter, sweat, and green thumbs will stay with me long after the season has passed.

我的暑假是由创意和家庭纽带编织而成的。我们把后院变成了一块画布,打造了一个 充满色彩的小花园和生机勃勃的蔬菜园。

我们一起挖坑、播种,并用爱心和耐心培育它们。每一天都带来新的生长,看着花园的茁壮成长是一种令人欣慰的体验。傍晚时分,我们围坐在一起,享受我们劳动的成果,品尝着自家种的蔬菜做的沙拉,分享着彼此的故事。

这个夏天,我不仅体会到了园艺的乐趣,还珍惜了与家人共度的宝贵时光。那些欢笑、汗水和绿色拇指的记忆,将会在我心中久久留存,直到季节更迭。

